











SINGAPORE LONDON Meals On Board

• Gather at the airport, and take flight to London.

02 LONDON Meals On Board | Dinner

• Arrive in London, where you will be warmly welcomed by your guide. Photo stops and sightseeing include: Exterior of Buckingham Palace - The official royal residence and workplace of the British monarch in London. Big Ben - The nickname for the Great Bell of the clock at the north end of the Palace of Westminster, one of London's most iconic landmarks located along the River Thames. Exterior of Westminster Abbey - A symbol of Britain, this Gothic abbey has been the site of royal coronations and weddings since the 13th century. Tower Bridge - A suspension and bascule bridge spanning the River Thames, often called the "Gateway to London." It is the first bridge at the Thames estuary and the most famous of the 15 bridges over the Thames. Exterior of the London Eye - Also known as the Millennium Wheel, this riverside attraction was built to celebrate the new millennium. It has become one of London's most iconic landmarks and most visited attractions. Exterior of the Houses of Parliament -Located on the banks of the River Thames, this is the seat of the UK Parliament, housing both the House of Lords and the House of Commons. An outstanding example of Gothic Revival architecture, it was designated a UNESCO World Heritage Site in 1987. The northwest tower is home to the famous Big Ben.

Hotel: Holiday Inn London West or similar 4★

13 LONDON WINDSOR LONDON Breakfast | Lunch | Dinner

• Visit the British Museum (advance reservation required) - One of the largest and most renowned museums in the world. Its vast collection showcases the entirety of human civilization. The main collections span the medieval period, and it is especially famous for its holdings from Ancient Egypt, Ancient Greece, and Rome, as well as significant artifacts from Asia, the Middle East, Africa, and the Americas.Proceed to Windsor Castle. Upon arrival, enjoy a tour of Windsor Castle (admission included) - Located in the Thames Valley town of Windsor, it is one of the largest and oldest occupied royal castles in the world, and still serves as a residence for the British royal family. Highlights include the State Apartments, where the Queen once received guests, the Waterloo Chamber, and Queen Mary's Dolls' House, offering a fascinating glimpse into royal life and grand heritage. Return to London. Dinner Check in to the hotel for overnight stay.

Important Notes: Windsor Castle is closed on Tuesdays and Wednesdays. It will also be closed from December 24 to 26, 2026, and from December 31, 2026, to January 1,2027.

Hotel: Holiday Inn London West or similar 4★

1 LONDON STONEHENGE BATH BRISTOL

Breakfast | Lunch | Dinner

Travel to Stonehenge. Visit Stonehenge (admission included) – Stonehenge is one of the earliest sites in the UK to be inscribed on the UNESCO World Heritage List. It is also one of the most famous historical landmarks worldwide. Proceed to Bath. Visit the Roman Baths in Bath (admission included) – Located in the city center, the Roman Baths complex includes the Sacred Spring, Roman Temple, Bath House, and Museum. It is Bath's most famous attraction.

Hotel: Future Inn Bristol or similar 4★

5 BRISTOL CARDIFF MANCHESTER

Breakfast | Lunch | Dinner

Travel to Cardiff. Visit Cardiff Castle (admission included) – Located in the
heart of the Welsh capital, Cardiff Castle features fairy-tale towers and
exquisite, ornate interiors. The castle has a history spanning 2,000 years,
having served as a Roman fort and Norman stronghold. After the Norman
conquest of England, the castle's fortress was constructed, followed by
many medieval defensive structures and residences. It was owned by
various noble families until 1766, when it passed to the Bute family

through marriage. Each room is richly decorated with murals, stained glass, and exquisite gilding craftsmanshipProceed to Llangollen. Take a Llangollen canal boat cruise (admission included) - Renowned for its unique aqueduct and picturesque scenery, it has become one of the most popular canals for holidaymakers in the UK. Travel to Manchester. After Dinner Check in to the hotel for overnight stay

Hotel: YOTEL MANCHESTER DEANSGATE or similar4★

MANCHESTER WINDERMERE LAKE DISTRICT BEDINBURGH

Breakfast | Lunch | Dinner

• Travel to Windermere Lake. Visit the Beatrix Potter Museum (admission included) - Officially known as "The World of Beatrix Potter," this museum and interactive exhibition center is located in the Lake District, UK. It is dedicated to the famous children's author Beatrix Potter and her works. Take a Windermere Lake boat cruise (admission included) - The Lake District is recognized as one of the most beautiful places in the UK. The town of Windermere is situated on the shores of Windermere Lake and serves as the gateway and center of the Lake District. Enjoy a leisurely boat ride on the lake and stroll along the shimmering lakeside, soaking in the fresh natural air and stunning scenery. Travel to Edinburgh. Check in to the hotel for overnight stay.

Hotel: Delta Hotels by Marriott Edinburgh or similar4★

EDINBURGHBreakfast | Lunch | Dinner

• Photo tour: Calton Hill (the highest point in Edinburgh city, offering panoramic views of the city from the summit, along with many historic monuments and buildings worth admiring: the hill features two world-famous monuments: the National Monument, modeled after the Parthenon in Greece, and the Nelson Monument, dedicated to a British naval admiral. The Royal Mile (the busiest tourist street in Edinburgh's Old Town and one of the "most attractive streets in the world"; this charming cobblestone street is lined with many ancient buildings, shops, pubs, and attractions. Palace of Holyroodhouse (exterior) (the official residence of the royal family in Scotland and the Queen's summer palace in Scotland. Built in 1498 by James V, it is a traditional European castle-style palace). Visit Edinburgh Castle (admission included) (a must-see in Scotland and a symbol of Edinburgh, showcasing Scottish national history; the castle became a royal fortress in the 6th century and served as both a palace and a critical military stronghold, playing a key role in Scotland's history) Scottish Whisky Experience (admission included) (offers visitors insight into the whisky-making process, history, culture, and unique flavors, providing a deep understanding of Scotland's rich whisky heritage and craftsman-

Note: Edinburgh Castle is closed on December 25 and 26.
Hotel: Delta Hotels by Marriott Edinburgh or similar4★





8 EDINBURGH FORT AUGUSTUS FORT AUGUSTUS FOR LOW IN THE STATE OF THE ST

Breakfast | Lunch | Dinner

• Fort Augustus is a tranquil town on the shores of Loch Ness in the Scottish Highlands, located where the Caledonian Canal meets the loch. As an important transit hub for Highland tourism, it is known for its canal locks, stunning lake and mountain scenery, and convenient amenities—making it an ideal base for exploring Loch Ness and the surrounding areas. Photo stop at Fort AugustusTravel to Loch Lomond Photo stop at Loch Lomond Loch Lomond is the largest lake in Scotland, located in the southern Highlands. It is famously associated with the traditional Scottish song "Loch Lomond" (also known as The Bonnie Banks o' Loch Lomond). The song tells a touching story of a young soldier sentenced to death, asking his comrade to deliver a farewell message to his beloved. Return to Glasgow Dinner Check in to the hotel for overnight stay.

Hotel: Apex City of Glasgow Hotel or similar 4★

09 GLASGOW⇔CAIRNRYAN ♣

Breakfast | Lunch | Dinner

• George Square - A vast open-air public square built during the Victorian era, originally intended to showcase Glasgow's wealth to the world. University of Glasgow - Founded in 1451, it is the second oldest university in Scotland and the fourth oldest in the UK after Oxford, Cambridge, and St Andrews. To date, the University has produced seven Nobel Prize winners, two British Prime Ministers, and founders of four other universities. Glasgow Cathedral - Built in 1136 to honor the patron saint of Glasgow, the cathedral took nearly 300 years to complete and remarkably survived the destruction of the Reformation. It comprises two levels, with the crypt of St. Mungo, who founded Glasgow in the 6th century, located beneath the lower church. Most of the present structure dates back to the 15th century, except for the west tower, which was destroyed during unrest. Kelvingrove Park - Located in the northwestern part of Glasgow, this expansive park is bordered by the University of Glasgow to the north and the Kelvingrove Art Gallery and Museum to the west. Travel to Cairnryan Take a public ferry to Belfast (ticket included) Dinner Check in to the hotel for overnight stay.

Hotel: Leonardo Hotel Belfast or similar 44★



BELFAST GIANT'S CAUSEWAY SLIGO

Breakfast | Lunch | Dinner

• Take photos and visit Belfast City Hall (Belfast City Hall was built to commemorate Queen Victoria granting Belfast City status in 1888 and completed in 1906. It stands as a testament to the success of Belfast's Industrial Revolution. Victoria Square (Chamberlain Square is located next to it. The square's landmark is the Bathing Spa, located in the center. The square is surrounded by the magnificent City Hall, City Council, a statue of Queen Victoria, and the Iron Man. Events are often held in the square). Titanic Museum (Titanic Museum is Belfast's newest landmark, with beautiful and unique architecture). Go Giant's Causeway Visit the Giant's Causeway (ticket included). (Located 80 kilometers northwest of Belfast, Northern Ireland, the Giant's Causeway is a causeway stretching thousands of meters long, consisting of tens of thousands of basalt columns of varying sizes.) Photos and a photo stop at White Garden Bay Beach (a magnificent beach on Ireland's North Antrim coast, known for its three-mile stretch of sand and dunes.) Travel to Sligo.

Hotel: Sligo Southern Hotel & Leisure Centre or similar4★



SLIGO CLIFFS OF MOHER DUBLIN

Breakfast | Lunch | Dinner

Depart for the Cliffs of Moher Visit the Cliffs of Moher (ticket included) –
Located on the west coast of Ireland in County Clare, these stunning sea
cliffs are known for their breathtaking views and rich biodiversity. The Cliffs
of Moher are one of Ireland's most important seabird nesting sites and are
a popular destination for tourists and filmmakers alike due to their dramatic landscapes. Travel to Dublin Photo stops at: St. Patrick's Cathedral City
Hall Molly Malone Statue Dinner.

Hotel: Aspect Hotel Park West or similar 4★

12 DUBLIN Breakfast | Lunch | Dinner

• Trinity College Dublin - The oldest and most prestigious university in Ireland, founded in 1592. It is one of the seven ancient universities of Britain and Ireland. The Old Library (Exterior) - Located within Trinity College, the library ranks among the top three in Europe along with the British Library and Oxford's Bodleian Library. Dublin Castle (Admission included) - Located in the heart of Dublin's old city, this castle is one of the most magnificent in Europe and is known as a "city within a city." Built in 1204, it is one of the oldest buildings in the city. Photo stops: The Spire of Dublin - Also known as the Monument of Light, this 121.2-meter-high stainless steel spire was designed by Ian Ritchie Architects. The Four Courts (Exterior) - Home to Ireland's Supreme Court, High Court, Special Criminal Court, and Central Criminal Court. The name reflects the building's function. Ha'penny Bridge - Officially named Wellington Bridge, it is one of Dublin's iconic landmarks. Built in 1816 and spanning the River Liffey, it was originally the only pedestrian bridge in Dublin. A half-penny toll was once required to cross it, hence the nickname "Ha'penny Bridge."

Hotel: Aspect Hotel Park West or similar 4★

13 DUBLIN SINGAPORE

• Transfer to the airport and fly back to Singapore.

14 SINGAPORE Meals On Board

Arrived in Singapore, back to the warm home.

Services Fees:

- ·Tour Manager Tipping
- ·Driver Tipping
- ·Restaurant Tipping
- ·Guide Tipping

Total: £ 260 per person

REMARKS:

- A minimum group size of 15 passengers is required for aconfirmed departure.
 We have the final decision on whether togo if there are less than 15 people.
- All flight details are subject to change without prior notice.
- The itinerary sequence and hotel arrangements may be subject to change, with or without prior notice.
- We reserves the right to detour itinerary due to unforeseencircumstances, especially during peak periods or in the event ofother circumstances beyond
- During major conferences, fairs & festivals, accommodation maybe in an alternative city without prior notice.
- If a place of visit or attraction is closed to visitors, it will bereplaced with an alternative if possible.
- Some accommodations may not have specific twin or doubleroom types.

1 新加坡 十伦敦

• 在机场集合乘机飞往伦敦。

● 白金汉宫外观(英国的王宫,是女王的办公地点及其在伦敦的居住场所,也是王室行政总部之所在,是当今世界上少数仍在使用的皇家宫殿之一),大本钟(是坐落在英国伦敦泰晤士河畔的威斯敏斯特钟楼的昵称,即议会大厦的钟楼,是伦敦的标志性建筑之一),威斯敏斯特大教堂外观(13世纪以来举行加冕典礼及皇室婚礼。又称西敏寺大教堂,可以说是英国的象征之一,建成后承办了国王加冕,皇家婚礼、国葬等重大仪式。),伦敦塔桥(伦敦塔桥是座横跨泰晤士河的上开悬索桥,它是伦敦的象征,有"伦敦正门"之称,这是英国伦敦泰晤士河口的第一座桥),伦敦眼外观(伦敦眼又称千禧之轮,是为迎接新年而设计的,坐落在伦敦泰晤士河畔,是伦敦的地标,也是伦敦最吸引游人的观光点之一),议会大厦外观(位于泰晤士河边,是英国国会(包括上议院和下议院)的所在地,哥德复兴式建筑的代表作之一,1987年被列为世界文化遗产。

酒店: Holiday Inn London West 4★或同级

1 伦敦爾温莎爾伦敦 早餐 | 午餐 | 晚餐

参观大英博物馆(需预约)(世界上规模最大、最著名的博物馆之一, 馆藏之巨几乎可把整个世界的文明历程展示出来,博物馆内收藏有世界 各地的文物和珍品700多万件,主要藏品来自中世纪,尤以古埃及和古 希腊罗马的藏品闻名,兼有亚洲、中东、非洲、美洲的大量珍贵文 物)。前往温莎城堡(含票)(位于泰晤士河畔地区的温莎,是世界上 王室所居住的规模居首的城堡之一,现在仍为英国王室的住所,让人一 窥皇室生活的点滴同时叹为观止)。

温莎城堡周二,周三闭馆,2026年12月24日至26日以及12月31日至2026年1月1日期间关闭

酒店: Holiday Inn London West 4★或同级



○ 4 伦敦屬巨石阵屬巴斯爾 布里斯托尔

早餐 | 午餐 | 晚餐

参观巨石阵(含票)(巨石阵是英国最早被列入联合国教科文组织世界遗产名录的景点之一。同时是全世界最具知名度的历史遗迹之一,如果到英国游玩却没有来巨石阵亲身感受它的神秘风采,则会是这次旅程中最大的遗憾。)参观巴斯罗马浴场(含票)(罗马浴场在巴斯城中心,包括圣泉、罗马神庙、罗马澡堂和博物馆,是巴斯最著名的景点,游客可以看到浴场和博物馆,但不能入水;环绕温泉而建,从3000米深的地下每天喷出127万立升泉水,温度常年保持在46.5度,既可饮用,又可治病。)

酒店: Future Inn Bristol 4★或同级

○5 布里斯托尔爾加的夫爾兰戈伦爾 曼彻斯特

早餐 | 午餐 | 晚餐

参观加的夫城堡(含票)(加的夫城堡坐落在威尔士省府的中心,童话般的塔楼有着精美、华丽的室内装饰。是一座拥有2000年历史的城堡,曾经作为罗马驻军,诺曼底要塞。在诺曼底人征服英国以后,建造了城堡的要塞,后来又修建了众多的中世纪防御工事和住所。这座城堡曾经为许多贵族家族所有,直至1766年它通过婚姻传到布特(Bute)家族手里。每个房间都有丰富的壁画,彩色玻璃,精湛的烫金工艺。)乘坐兰戈伦游船(含票)(由于其独具特色的水道桥和秀丽风景,已经成为英国度假者最受欢迎的运河之一)。

酒店: YOTEL MANCHESTER DEANSGATE 4★或同级



○6 曼彻斯特圖温德米尔湖区圖爱丁堡 早餐 | 午餐 | 晚餐

前往温德米尔湖,参观彼得兔博物馆(含票)(彼得兔博物馆,全名为"碧翠丝·波特的世界",位于英国湖区,是以著名童书作家碧翠丝·波特及其作品为主题的博物馆和互动展览中心。它主要展示了波特小姐笔下《彼得兔的故事》等经典童话故事中的场景和角色,吸引了世界各地的书迷前来参观)。乘坐温德米尔湖游船(含票)(湖区是英国公认最美的地方之一。温德米尔小镇坐落在温德米尔湖畔,是整个湖区的入口和中心。湖区搭乘游船,漫步于碧波荡漾的湖边,享受清新自然的空气,沿途湖光山色,景致优美)。

酒店: Delta Hotels by Marriott Edinburgh or similar4★或同级

7 爱丁堡 早餐 | 午餐 | 晚餐

拍照游览:卡尔顿山(爱丁堡城内的制高点,在山顶可以眺望全城美 景,还有不少历史悠久的纪念碑和建筑物,值得欣赏;山上有两座享誉 世界的纪念碑,一座是仿制于希腊巴特农神庙的国家纪念碑,另一座是 纪念英国海军上将的纳尔逊纪念碑;山上的杜格尔德·斯图尔特纪念 亭,是爱丁堡明信片上印着最多的建筑),**皇家英里**(爱丁堡老城最繁 忙的旅游街道, 也是"世界上最富有吸引力的街道"之一; 这是一条卵 石铺就的优美街道,两侧排列着众多古老建筑,有店铺、酒馆和供人参 观的景点。皇家一英里大道贯穿爱丁堡老城区中心,连接了苏格兰历史 的两大焦点: 位于城堡岩石顶部的爱丁堡城堡, 以及荷里路德宫。), **司各特纪念塔**(司各特纪念塔是维多利亚哥特式建筑,为纪念苏格兰的 "历史小说之父"沃尔特•司各特而建。),圣里路德宫(外观)(皇室 家族在苏格兰的官邸,英国女王在苏格兰的夏季行宫。詹姆斯五世于 1498年所建,它一个十分传统的城堡式的欧洲宫殿建筑。)参观爱丁 堡城堡(含票)(苏格兰必打卡的景点,是爱丁堡的象征,彰显着苏格 兰民族的历史;爱丁堡城堡在6世纪时成为皇室堡垒,城堡既是王宫, 也是重要的军事要塞,它在苏格兰历史中扮演着关键角色)。**苏格兰威 士忌体验(含票)**(向游客展示苏格兰威士忌的酿造过程、历史文化和 独特风味, 让游客深入了解苏格兰威士忌的丰富遗产和精湛工艺)。

爱丁堡城堡于 12 月 25 日和 26 日关闭。

酒店: Delta Hotels by Marriott Edinburgh or similar4★或同级

○8 爱丁堡⇔奥古斯都堡⇔洛蒙德湖 ⇔格拉斯哥

早餐 | 午餐 | 晚餐

● 出发前往奧古斯都堡(奧古斯都堡(Fort Augustus)是苏格兰高地尼斯湖畔的宁静小镇,位于喀里多尼亚运河(Caledonian Canal)与尼斯湖交汇处。作为高地旅游的重要中转站,它以运河船闸、湖光山色和便利设施成为探索尼斯湖及周边景区的理想落脚点。奥古斯都堡如一幅微型高地画卷——运河的忙碌、湖水的沉静、远山的苍茫在此交融。它或许不是终点,却是串联苏格兰荒野之美的精致纽扣)。前往洛蒙德湖,拍照打卡洛蒙德湖(洛蒙德湖是英国苏格兰最大的湖泊,位于苏格兰高地南部,提到洛蒙德湖有一首著名的民歌《洛蒙德湖》(Loch Lomond或The Bonnie Banks o' Loch Lomond)。这首歌背后有一个感人的故事:一个被处死的年轻士兵托战友转告女友的诀别信,歌中描述了"高地之路"和"低地之路(精神之路)")。

酒店: Apex City of Glasgow Hotel or similar 4★或同级

• 拍照游览:乔治广场(乔治广场是一个巨大的公共露天广场,建于维多 利亚时期,用来向世人炫耀格拉斯哥的财富。),格拉斯哥大学(格拉 斯哥大学创立于1451年,是苏格兰历史第二悠久的综合性公立大学, 仅次于牛津、剑桥、圣安德鲁斯的全英第四古老大学。迄今为止,格拉 斯哥大学已经培养出七位诺贝尔奖获得者,两位英国首相和四位高等院 校的创建者,众多在法律、科学、商业等领域的领导精英,使其在欧洲 乃至全球都享有极高声誉),格拉斯哥大教堂(格拉斯哥大教堂 (Glasgow Cathedral) 是公元1136年为了奉献给格拉斯哥的守护神 而建, 历经三百年完工, 其间躲过了宗教革命的摧残而保存至今。由高 低两教堂合组, St. Mungo的墓穴(crypt)就在低教堂地底。公元6世 纪时St. Mungo就是在这儿建立了Glasgow并为之命名。目前大部分的 建筑都是建自15世纪,只有西塔在动乱中遭到毁坏), 凯尔文格罗夫公园 (凯尔文哥罗维公园是位于格拉斯哥市区东北部的一座面积很大的公 园,北面是格拉斯哥大学,西面就是凯文格罗夫艺术与博物馆。公园有 郁郁葱葱的林木,大面积的草坪,非常适合早晚散步,放松心情。 公园 里有一座纪念喷泉,是纪念当年格拉斯哥通水的功臣的,造型相当独 特。) 前往凯恩宁,乘坐公共交通船前往贝尔法斯特(含票)

酒店: Leonardo Hotel Belfast or similar 4★或同级

□ 贝尔法斯特 ■ 巨人之路 ■ 斯莱戈 □ 具餐 | 午餐 | 晚餐

● 拍照游览贝尔法斯特市政厅(贝尔法斯特市政厅是为了纪念维多利亚女王1888年授予其城市身份而建造的,于1906年竣工,是贝尔法斯特工业革命取得成功的见证。这栋采用波特兰石石灰岩的建筑物,被称为文艺复兴样式的杰作),维多利亚广场(张伯伦广场就在其旁边,广场的标志是处在中心位置的浴女温泉,广场周遭有宏伟壮观的市政厅、市议会、维多利亚女王像,铁人雕塑等,广场上经常举行活动)坦尼克号纪念馆(泰坦尼克博物馆是贝尔法斯特的最新地标,建筑漂亮而独特)。前往巨人之路,参观巨人之路(含票)(位于北爱尔兰贝尔法斯特西北80公里处的大西洋海岸,由数万根大小不均匀的玄武岩石柱聚集而成的一条绵延数千米的堤道,1986年,"巨人之路"被列为世界自然遗产。)拍照打卡白园湾海滩(是位于爱尔兰北安特里姆海岸的一处壮丽海滩,以其绵延三英里的沙滩和沙丘而闻名。它介于巴林托伊(Ballintoy)和波特布拉登(Portbradden)之间,是一个宁静而风景如画的地方,非常适合散步和欣赏自然风光。)

酒店: Sligo Southern Hotel & Leisure Centre or similar4★或同级

早餐 | 午餐 | 晚餐

● 参观**莫赫陡崖(含票)**(位于爱尔兰西海岸克莱尔郡的一处壮丽的悬

崖,以其壮观的景色和丰富的生态而闻名。它是欧洲最高的悬崖之一,最高点距离大西洋海平面214米,沿着海岸线绵延8公里。莫赫陡崖不仅是爱尔兰最重要的海鸟栖息地,还因其独特的地理形态和自然风光吸引着众多游客和电影制片人)。前往都柏林,拍照游览:圣派翠克大教堂,市政府厅,茉莉.马龙雕像。

酒店: Aspect Hotel Park West or similar 4★或同级

12都柏林

● 参观:**圣三一学院**(是爱尔兰最古老、最负盛名的大学,成立于1592 年,是英国和爱尔兰最古老的七所大学之一。位于都柏林市中心,校园 美丽,是世界著名大学之一),打卡:古图书馆(外观)(都柏林圣三 一学院内的图书馆与英国的大英图书馆、牛津大学图书馆齐名,被誉为 "欧洲三大图书馆"。电影版《哈利波特与魔法石》正是在此取景拍 摄,图书馆内的长廊与高高的书架都充满着浓郁的魔幻色彩。图书馆还 放置了爱尔兰国宝级文物《凯尔经》,这是世界上最古老的手写巨作, 也是爱尔兰历史上最完美的一部作品。)参观都柏林城堡(含票)(都 柏林老城的心脏, 堪称欧洲最宏伟的城堡之一, 有"城中之城"之称, 建筑于1204年的都柏林城堡是都柏林市内最古老的建筑之一, 其建筑 风格和规模在当时堪称欧洲之最。这座城堡式的建筑四周是高高的围 墙,正门有吊桥。厚厚的石头外壁,中间是古堡大厅)。拍照游览:都 柏林尖塔(都柏林尖塔又可称为光之纪念碑(Monument of Light), 是一座高121.2米的巨型不锈钢针状纪念碑,由伊恩·里奇建筑师设计, 寻求一个"优雅和动态简单衔接艺术和技术"。 修建在O'Connell街被 炸毁的尼尔森纪念柱 (Nelson's Pillar) 的遗址上。每到黄昏,尖塔底 部和顶部12米处都被点亮,仿佛一座直插天际的灯塔在夜空中为整个城 市指引方向。), **四分法院外观**(是位于爱尔兰首都都柏林的一座建 筑。四法院是爱尔兰最高法院、爱尔兰高等法院(High Court)、特别 刑事法院(Special Criminal Court)、中央刑事法院(Central Criminal Court)的所在地,名称由此得来),半便士桥(半便士桥的正式 名称叫做威灵顿桥,被认为是都柏林的标志。它横跨利菲河,于1816 年对外开放。这座桥是那时能横跨立菲河(River Liffey)的唯一一座人 行桥,这种情况直到2000年千禧桥的建成才改变。 1816年,爱尔兰人 为了把都柏林南北市区连为一体,在河上建造了一座造型优美的轻便 桥,仅供行人通过。当桥建成以后,行人过桥通告上写明须交纳半便士 的过桥费, 所以才有"半便士桥"的称谓。)

酒店: Aspect Hotel Park West or similar 4★或同级

13都柏林子新加坡

• 前往机场,乘坐客机飞返新加坡。

14新加坡

• 抵达新加坡,返回温暖的家。

服务费:

·领队小费

·导游小费

·司机小费

·餐厅小费

总计: £ 260 /人

备注:

- 确认出发的团体人数至少为15人。如果人数少于15人,我们将最终决定是否出发。
- 所有航班详情如有更改, 恕不另行通知。
- 行程顺序和酒店安排可能会有所变更,恕不另行通知。
- ●我们保留因不可预见的情况(尤其是在高峰时段或其他我们无法控制的情况下)更改行程的权利。
- 在大型会议、展会和节日期间,住宿可能会在不另行通知的情况下安排在其他城市。
- 如果某个景点不对游客开放,我们将尽可能安排其他替代房间。
- 部分住宿可能没有特定的双床房或双人房类型。